
25 LET KAMINA

Nikoli brez težav
Na referendumu so se odločili, da se
združijo 2 gradbenim podjetjem
Vegrad

širšemu krogu komaj znana
med gradbenimi podjetji pa že
dolgo priznana je majhna orga-
nizacija zdruienega dela Ka-
min Svoj sedež imažeodusla-
novilve pred 25 leti v Tesovm-
kovi ulicina Ježici Ukvarjajose
predvsem z zaključnimi deli na
stavbah. kjer polagajo kera-
mične ploščice. tlake ter druge
vrste lalnih jn zidnih oblog. Pri
tem sodelujejo skoraj z vsemi
slovenskimi gradbenimi po-
djetji, 5e posebno z Gradisom,
Pnmorjenn iz AjdovšČine tn z
nekatehmi podjetji na Gorenj-
skem.

Seveda pa njlhova dejavnost
ob ustanovttvi in še nekaj časa
potem ni btfa laka kot danes. Le
nekaj čez deset delavcev se je
ukvarjalo z izdelovanjem ša-
molnlh izdelkov, najprei ročno
kasneje pa tudi slrojno. Oejav-
nos( so nato razširiti na vsa
dela v zvezi s postavljanjem
lončenih peči, kar pa so danes
že skoraj opustili, saj so se mo-

rali prilagajati razvoju - priho-
du centralne kurjave.

Oela nikoli nezmanjka, pravi
direktor OuSan Madžarovič. ki
ob visokem jubileju Kamina ne
pozabi na težave, s katerimi se
sfečuje kolekliv. Te se pojavlja-
jo predvsem zaradi premajhne
osveŠČenosti nekaterih članov
delovnega kolektiva, ki še nrso
dojeli. kaj pomeni sarnouprav-
tjanje in kaj delovna odgovor-
nost. Značilni zanjeso izostan-
ki od dela. slabo opravljanje
dela ali nedoseganje norm. Vse
to se počasi le ureja. tako da
bodo omenjene slabosti v do-
glednem roku odpravili.

Ze pred časom so uvideli, da
organizacija združenega dela s
samo 80 zaposlenimi zaradi
majhnosti ne more misliti na
hitrejSi razvoj in večjaviaganja.
Zato so se na referendumu od-
ločih. da se združijo z gradbe-
nim podjetjem Vegrad iz Vele-
nja. Skupnoz njimi nameravajo

prevzeti nekaj de! v tujini ter
zgraditi nov samski dom.

Ob obletnici bodo priredili
majhno slovesnost. na katero
so poleg članov delovnega ko-
lektiva povabili tudi poslovne
partnerje in predstavnike druž-
benopolitičmh organizacij ob-
Čine. Na njej bodo Marti Gra-
bec. Janezu Kraževcu, Jožetu
Redžiču, Janezu Spenku; in
Rajku Zupancu podelili prizna-
nje za 20-!etno. Francu Krašev-
cu, Lovru Kristanu, Tomislavu
Diniču in Stanislavu Kustru pa
za 10-letno uspešno delo v Ka-
minu.

Že skoraj od same ustanovi-
tve pa je v kolektivu Jelka Za-
vec, ki sedaj dela v sktadtšču.
začela pa je kot delavka v obra-
tu Žamotnih izdefkov. Pravi, da
je podjetje od prvih dni do da-
nes doživelo že-vrsto spre-
memb. Le lani je med njimi
prjšlo do nesporazuma. ko se
je organizirala skupina. ki je
rušila delovno disciplino. Jelka
Zavec namerava Še naprej
ostati v Kaminu, saj so to pre-
hodno težavo uspešno rešili,
poleg tega pa se počuti kot del
tega majhnega toda vedno
uspežnejšega kotektiva.


